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 ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin Ńei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data 

de 28.02.2014 
 
 

 
Conducerea şedinŃei este exercitată de d-na NoghiŃă LuminiŃa care a fost aleasă 

preşedinte de şedinŃă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.29/2014 
adoptată prin votul deschis al majorităŃii consilierilor locali în funcŃie. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinŃă este de 2 luni. 

 
Dna. Noghi Ńă Lumini Ńa: 
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  

 
„Domnilor consilieri, stimaŃi invitaŃi, 
 Declar deschisă şedinŃa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunŃându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenŃa până la această oră un număr 
de 20 consilieri. Lipseşte dna. consilier Fărcaş Bianca. 

Vă informez că la şedinŃa de astăzi participă de drept:  dl. primar Viorel Arion şi dl. 
secretar Aurel RaŃă-Bugnariu. 

 Ca invitaŃi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei Municipiului 
Hunedoara, reprezentanŃi ai S.C. Parc Industrial S.R.L. Hunedoara, precum şi presa locală. 

În continuare se dă cuvântul dl. secretar Aurel RaŃă-Bugnariu pentru a prezenta 
stadiul legalităŃii hotărârilor adoptate în şedinŃa din data de 30.01.2014.” 
 

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „InstituŃia Prefectului JudeŃului Hunedoara, nu a avut obiecŃii, până la data prezentei 

şedinŃe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinŃa din data de 30.01.2014. 
Procesul verbal al şedinŃei  anterioare, din data de 30.01.2014, a fost semnat de către 

secretar precum şi de către preşedintele şedinŃei anterioare, se supune aprobării Consiliului local.” 
 
Procesul verbal se aprobă în unanimitate. 
 
Dna. Noghi Ńă Lumini Ńa: 
 „În continuare dau cuvântul domnului primar pentru a prezenta ordinea de zi.” 

 
Dl. primar Viorel Arion : 
„Propun modificarea şi suplimentarea ordinii de zi prin:  
 
- Retragerea de pe ordinea de zi a punctului 9 „Proiect de hotărâre privind 

aprobarea încheierii unui act adiŃional la contractul  de concesiune nr. 1177/19.12.2007, cu 
modificările ulterioare,  având ca obiect concesionarea  imobilului  „fost Division radio comunicaŃii 
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UM  Hăşdat”, situat în Hăşdat, înscris în CF nr.368/N, nr. Topo. 1503, nr. Cadastral 1276, 
aparținând domeniului public al municipiului Hunedoara”. 

 
- suplimentarea ordinii de zi prin introducerea după penultimul punct  (înaintea 

punctului diverse), a următoarelor proiecte de hotărâri: 
 

-          Proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării Regulamentului de organizare şi funcŃionare 
a Regiei Publice Locale „Ocolul Silvic łinutul Pădurenilor” R.A.  
 
-     Proiect de hotărâre privind revocarea reprezentantului Consiliului local al municipiului 
Hunedoara în Consiliul de administraŃie a Regiei Publice Locale „Ocolul Silvic łinutul Pădurenilor” 
R.A. şi desemnarea reprezentantului în noul Consiliu de administraŃie 
 
-          Proiect de hotărâre privind revocarea şefului Ocolului Silvic łinutul Pădurenilor din vechiul 
Consiliu de administraŃie şi numirea acestuia în noul Consiliu de administraŃie 
 
-      Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de fezabilitate şi a indicatorilor tehnico-
economici pentru obiectivul de investiŃie “Lucrări de extindere reŃea de alimentare cu apă şi 
canalizare, instalaŃii de pompare şi reabilitare stradală în Municipiul Hunedoara (proiectare – 
SF/DALI, PT, DE, CS, DTAC+execuŃie)” . 
 
-       Proiect de hotărâre  privind aprobarea contractării unei finanŃări rambursabile interne în 
valoare maxim 47.000.000,00 lei. 
 

- Proiect de hotărâre privind aprobarea Contractului cadru de închiriere loc parcare de 
reşedinŃă pe domeniul public al municipiului Hunedoara precum şi a Contractului cadru de comodat 
loc de parcare pe domeniul public al municipiului Hunedoara. 
 
-          Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaŃie publică a unui teren în suprafaŃă 
de 8,0 mp, aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara, situat în  zona b-dul Dacia colŃ cu  
str.Avram Iancu (staŃia de autobuz Kaufland)  pentru amplasarea unei tonete de îngheŃată 
 
-      Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Local al Municipiului Hunedoara pentru  
închirierea, prin licitaŃie publică, conform prevederilor legale, de către Spitalul Municipal „Dr. Al. 
Simionescu” Hunedoara, a 10 spaŃii  în suprafaŃă de 2 mp fiecare cu destinaŃia   automate pentru  
comercializarea de cafea, băuturi nealcoolice şi produse alimentare ambalate, aflate în 
administrarea acestuia şi în domeniul public al Municipiului Hunedoara. 

  
Preşedintele de şedin Ńă: 
„Supun la vot ordinea de zi  modificată prin retragerea punctului 9 şi suplimentată cu 

proiectele de hotărâri propuse de dl. primar, care se aprobă în unanimitate.  
 
Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunz ător .   
 
Pentru studierea materialelor şi întocmirea avizelor comisiilor de specialitate, 

dacă considera Ńi necesar, se va lua o pauz ă  (în func Ńie de propunerile consilierilor). 
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Dna. Noghi Ńă Lumini Ńa: 
 „Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soŃ, soŃie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunŃe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinŃă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziŃiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraŃiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

De asemenea vă aducem la cunoştinŃă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaŃiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaŃi să anunŃe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menŃionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziŃiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 

 
Dl. consilier Cri şan Ovidiu:  
„La punctul 21 al ordinii de zi nu particip la vot.” 
 
PAUZĂ 10 MINUTE 
 
 La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al 
municipiului Hunedoara, pe anul 2014. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dna Mornea Maria : 
„Aşa cum am spus şi anul trecut, şi cred că mă repet pentru ultima dată. În momentul 

în care se fac modificări la lista de investiŃii, solicitarea noastră este ca în nota de fundamentare să 
se spună clar de unde se iau sumele şi unde merg. Simplu, se iau de la investiŃia cutare…amenajări 
nu ştiu ce….şi se mută la… amenajări nu ştiu care.” 

 
Dna Ani şoara Popa : 
„O să facem pe viitor.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art. 1-5  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.30/2014 se aprob ă se aprob ă în unanimitate . 
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La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe 
anul 2014 pentru  S.C. PARC  INDUSTRIAL S.R.L. Hunedoara, precum şi acordarea unui mandat 
împuternicitului Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a AsociaŃilor la 
S.C. PARC  INDUSTRIAL S.R.L. Hunedoara.  
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil. 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dna Mornea Maria : 
„În primul rând vreau să fac un amendament, în sensul că la art.2, punctul 2, să fie 

exclus din hotărâre, pentru că dacă aprobăm bugetul de venituri si cheltuieli pentru anul 
2014…această hotărâre cuprinde inclusiv această aprobare. 

A doua problemă pe care vreau să o ridic este următoarea: structura cheltuielilor, în 
structura cheltuielilor  nu s-a Ńinut cont de incidenŃa gradelor restanŃe asupra rezultatului economic 
şi de asemenea nu s-a Ńinut cont de cheltuielile aferente contractului de mandat……..în sensul că 
societatea fiind de interes public, aşa cum este definită prin lege, are obligaŃia să-şi reglementeze 
situaŃiile financiare. Rugămintea mea este ca în mandatul pe care îl dăm d-lui Anghelescu Adrian, 
aceste bugete de cheltuieli să fie corectat cu aceste cheltuieli şi rezultatele să fie cât mai aproape 
de realitate.” 

 
Dl. Bejinariu Valeriu : 
„Am reŃinut punctul de vedere a dnei consilier, vom face în consecinŃă, vom trece prin 

AGA această modificare şi în cazul în care se impune vom face şi o modificare în acest sens, a 
bugetului pe care l-am prezentat. 

 În legătură cu amendamentul dânsei, într-adevăr punctul 2 se subscrie punctului 1, 
aşa este, pentru că în spatele bugetului la anexă este cuprinsă şi lista de investiŃii. Dacă Consiliul 
local consideră că putem exclude acest punct, atunci nu este nici un fel de problemă. Pentru 
corectitudinea lucrurilor noi am dorit ca această investiŃie, fiind o investiŃie separată şi majoră, să fie 
cuprinsă separat.” 

 
Dl. Magaon Jane : 
„Ca să încep şi eu tot cu punctul 2, din câte îmi aduc aminte anul trecut s-a mai 

cumpărat un transformator. Dacă mai cumpărăm unul şi anul viitor, sau probabil trebuie să 
cumpărăm două. M-ar interesa, anul trecut din câte îmi aduc aminte, când s-a ridicat aceiaşi 
problemă, spunea că puterea instalată este în jur de 70%...şi vor veni marii investitori, oameni cu 
bani mulŃi în Hunedoara, şi nu o să aibă curent suficient şi s-a mai montat un transformator. Din 
câte am înŃeles, în mesagerul se spunea că s-a dat drumul la motoare, dar motoarele acestea din 
câte am văzut erau de Fiat, de Mercedes,…. probabil au nevoie de curent mult. Dacă nu mai merg 
cu benzină le dăm curent. 

 Ne-ar interesa să nu ajungem în alte probleme, aŃi văzut,  mai avem nişte lucruri, mai 
bine spus, conducerea veche a primăriei ştiŃi unde este, şi nu am dori să avem, este ruşinos pentru 
noi Hunedoara, să-i avem acolo. Nu am dori vre-un director, primar, viceprimar să ajungă ei în 
aceiaşi postură, corect şi nu e normal. Trebuie să avem grijă, să-i apărăm să nu se întâmple 
asemenea nereguli. Eu consider că este o neregulă cu acest transformator. 
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 Dacă anul trecut s-a montat încă un transformator, aş vrea să ne răspundă dl. 
Bejenariu, câŃi investitori, ce putere s-a instalat de anul trecut până acum în plus şi de ce este 
necesar să mai montăm un transformator şi m-ar interesa şi cu reparaŃiile acelea capitale, să 
vedem ce se întâmplă, de unde vin aceste reparaŃii? 

O altă problemă, am văzut la buget aici, m-ar interesa subvenŃiile. SubvenŃiile sunt mai 
mari decât salariile. De unde vin aceste subvenŃii? 

Ar mai fi o problemă. Noi am aprobat în decembrie, o chirie pentru terenurile unde se 
vând maşini, de 3 lei/lună, dacă este prinsă, asta înseamnă cam 37 de lei/an, pentru fiecare metru 
pătrat. Nu ştiu contractul cu Eurovenus-ul în ce stadiu este, dacă sunt prinşi acei bani care ar trebui 
să vină la primărie, sau banii aceia trebuie să vină de la Parcul Industrial?” 

 
Dl. Bejinariu Valeriu : 
„Parcul Industrial, ca şi structură care a fost gândită în 2002,…. avea o singură staŃie 

electrică. Trebuie să facem diferenŃa între transformatoare şi staŃie electrică. StaŃia electrică care a 
făcut-o directorul investiŃiei de anul trecut, este staŃia electrică care asigura distribuŃia, bine înŃeles 
aferent cu reŃelele electrice respective, asigura distribuŃia energiei electrice pe 60% din capacitatea 
parcului, 60% care nu a fost electrificată nici o dată.  

StaŃia electrică existentă din 2002 preluată de la Combinatul Siderurgic Hunedoara. 
StaŃie electrică dotată cu doi transformatori, unul cu 750 KVA şi altul în jur de 800 KVA, sunt 
transformatoare vechi de peste 42 de ani. Să se înŃeleagă, Parcul Industrial când s-a pus în 
funcŃiune, avea această staŃie preluată de la Combinat. Asigura cantitatea de energie electrică, în 
cuantum de 40% din suprafaŃa terenurilor din Parc. StaŃia de anul trecut nu a făcut altceva, decât că 
prelua energia electrică de pe staŃia electrică nr.1, care la rândul ei prelua de la Trans Electrica, şi 
distribuia pe cofrete şi pe reŃele interne de distribuŃie a energiei electrice, în celălalt cuantum de 
60%, partea dinspre Hunedoara.  

Acea investiŃie de anul trecut este funcŃională, garantată şi fără nici un fel de 
probleme. Ceia ce am venit până acum în Consiliul local este faptul că staŃia electrică nr.1, ca 
urmare a documentelor pe care le-am pus la dispoziŃie ieri, când am fost pe comisii, la absolut toŃi 
membrii comisiei care au dorit să le vadă, am specificat foarte clar că: transformatoarele de pe 
staŃia electrică nr.1 nu mai sunt viabile, ele având vechimea pe care o au, am făcut analize de 
specialitate la laboratorul de încercări electrice a Combinatului, precum şi la alŃi agenŃi economici 
privaŃi, şi a rezultat rezistenŃa omică între înfăşurări, pentru că este parametrul de bază a unui 
transformator, de 11 ori mai mică decât cea nominală. 

 Parcul Industrial, este în situaŃia în care, dacă unul dintre cele două transformatoare 
vechi de peste 42 de ani, cedează, acea porŃiune de 40% electrificată la finele investiŃiei din 2006, 
în Parcul Industrial, rămâne fără energie electrică. Vreau să aduc aminte celor care doresc să ştie, 
pentru că … agenŃii economicii puternici, se află în această rază de acŃiune a staŃiei electrice nr.1, 
deci este vorba de două lucruri total diferite. StaŃia electrică nr. 2 este făcută anul trecut şi este 
absolut ok, funcŃionează normal, fără nici un fel de probleme. În schimb staŃia electrică nr.1, ambele 
transformatoare pe care le-am invocat, sunt la pământ din punct de vedere tehnic. Nu ne putem 
permite, nu avem banii necesari, încercăm să peticim mult, şi să cumpărăm un echipament. Un 
transformator care este component din staŃia electrică şi nu poŃi lua….aş dori cei care au cunoştinŃe 
de specialitate, să facă această diferenŃă, între o staŃie de transformare şi un transformator ca şi 
echipament. Deci nu vorbim despre acelaşi echipament ca şi cel de anul trecut. 

Din punct de vedere al subvenŃiilor de pe buget, subvenŃiile sunt subvenŃiile pe care 
Parcul Industrial le-a primit atunci când s-a constituit. Sunt 96 de miliarde, sume venite de la 
Guvernul României, pentru care s-a constituit acest parc. Noi avem obligaŃia să le cuprindem în 
amortismente an de an până la compensarea sumei respective. SubvenŃiile nu au legătură cu 
salariile, nu salariile sunt subvenŃionate. 
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 Noi suntem o societate comercială pe Legea nr.31, care ne autofinanŃăm, deci sunt 
două lucruri absolut diferite. Vis a vis de Eurovenus, nu ştiu despre ce este vorba, de 3 lei, sau 3 
euro/mp. Noi avem un contract de concesiune cu Eurovenusul, noi nu încasăm bani de la 
Eurovenus, decât taxa de administrare.” 

 
Dl. Magaon Jane : 
„Din câte am înŃeles eu, Dumnezeu să-l ierte pe dl. Ivan dânsul a făcut o lucrare, care 

a costat 96 de miliarde la vremea respectivă, şi dânsul nu şi-a terminat-o? Pentru că parcul a avut 
foarte clar, trebuia să asigure utilităŃile, apă, gaz, curent, canalizare, la fiecare parcelă.  

Din ceea ce am înŃeles eu acum, că cineva din primărie este de vină, aşa înŃeleg. Că a 
semnat nişte hârtii neterminându-se lucrările. Pentru că în momentul în care trebuie să asiguri, şi nu 
cred că s-a întâmplat aşa ceva, s-a asigurat curentul la fiecare parcelă care s-a făcut acolo, şi la 
fiecare s-a asigurat apă, gaz, canalizare, au mai rămas numai să se branşeze fiecare firmă când 
vine. Pentru asta a încasat dl. Ivan acea sumă pe vremea respectivă, de aceea primăria a 
beneficiat, cineva a trebuit să semneze aceste hârtii. Acum venim şi spunem că nu au fost trase 
reŃelele de curent, că nu sunt bine trase, că nu s-au gândit, că nu ştiu ce….mi se pare o aberaŃie. 
Nu cred aşa ceva, că cineva din primărie a făcut aşa ceva, şi dacă a făcut, să spună, pentru că s-au 
plătit 96 de miliarde, la vremea respectivă. În 2002 era o sumă imensă. Nu cred că nu s-au făcut 
lucrările, eu sunt convins că s-au făcut. 

 Ce aş vrea să mai spun, un singur punct, ar trebui la diverse, dar nu aş vrea ca dl. 
Bejenariu să plece, şi vreau să-l discut acum. M-a întrebat cetăŃeanul Gogu,  care votează, dar nu 
ştie cu cine votează, că dacă în seara asta s-ar duce şi ar suda porŃile de la târgul de vechituri şi ar 
pune lacăt pe ele, dl. BobouŃanu, dimineaŃa ar veni cu jandarmeria să le taie jos, şi să deschidă 
porŃile? Am înŃeles că la unii aşa se procedează. Asta ar fi o întrebare.  

A doua întrebare. Am fost la fostul Liceu nr.3 tehnologic, Constantin Bursan, şi s-a 
făcut un contract cu S.C. BVG LOGISTIC TRUST S.R.L., contractul fiind de 19.995, la 1 martie 
2012, s-a făcut o factură cu această sumă şi în data de 1 iulie am înŃeles că s-a plătit. Dar, această 
firmă vine cu penalităŃi de 100%, probabil că dânsul punea mai mult, dar nu avea voie să pună 
penalităŃi mai mari, deoarece depăşea valoarea contractului. Nu consider corect ca pentru o 
perioadă de câteva luni, să se plătească penalităŃi la valoarea contractului. Aceste penalităŃi nu le 
plăteşte altcineva, le plătim noi domnilor, sau dl. Gogu care votează şi întreabă de ce să plătească 
aceste penalităŃi, în loc să facă copiii de la acea şcoală, să facă ceva investiŃii, respectiv dl. 
Bejenariu, pentru că despre dânsul este vorba, şi am spus să nu plece, că aşa era normal. Lucrarea 
s-a încredinŃat cu încredinŃare directă, directoarea a semnat de recepŃie, dar contabila nu a semnat, 
şi a mai semnat din primărie dl. Nimu, lucrările nefiind încheiate nici în momentul de faŃă. Acolo 
există moloz necărat de la faŃa locului şi sunt lucrările neterminate, dar factura s-a încasat, iar 
penalităŃile în urma întârzierii s-au judecat şi a câştigat în instanŃă, şi primăria şi copiii acestui oraş, 
sau cetăŃeanul Gogu, a trebuit să plătească această sumă, care este exact valoarea lucrării care s-
a executat.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„Dna consilier Mornea, am înŃeles că aveŃi două amendamente. Eliminarea de la art.2, 

a punctului 2, deoarece suma este trecută şi lucrarea este trecută în buget…” 
 
Dna Mornea Maria : 
„…este prinsă în bugetul de venituri şi cheltuieli şi anexe…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„…şi al doilea amendament, vă rog.” 
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Dna Mornea Maria : 
„Al doilea amendament este corectarea bugetului de venituri şi cheltuieli, Ńinându-se 

cont de creanŃe, de costurile pe care le generează creanŃele neîncasate, creanŃele restanŃe. Ca să 
fiu mai explicită, în momentul în care sumele respective nu se încasează normal sau sunt în 
instanŃă, în mod normal ar trebui să se constituie ajustări de deprecieri sau comisioane pentru 
aceste sume….. aceste ajustări de deprecieri sau comisioane sunt cheltuieli, care afectează 
rezultatele, din punctul acesta de vedere să fie corectat bugetul de venituri şi cheltuieli.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„…atunci nu se poate vota azi…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Să se rectifice şi să votăm la şedinŃa următoare.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„…dacă necesită refacerea, Ńinându-se cont de toate sumele, nu se poate vota acum.” 
 
Dna Mornea Maria : 
„DiscuŃia asta am avut-o şi ieri, acelaşi lucru am spus. În momentul în care am creanŃe 

restante, doamna preşedinte de şedinŃă ştie despre ce vorbesc, în momentul în care am creanŃe 
restante acestea necesită corectarea lor cu nişte ajustări de depreciere sau comisioane, în funcŃie 
de cele două aspecte, care necesită nişte cheltuieli. În momentul acesta, rezultatul este diferit faŃă 
de cel care este prevăzut în buget...” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„…se modifică bugetul, e clar că nu putem aproba acum, pentru că trebuie să se 

modifice anexele, nu sunt economist, dar asta am înŃeles. Se poate vota primul amendament, ca să 
eliminăm punctul 2…, mai departe …supunem la vot. Dacă se respinge titlul hotărârii…” 
 

Dl. Bejinariu Valeriu : 
„Aş vrea să fac remarca pe care am făcut-o şi ieri. Pentru creanŃele care sunt 

înregistrate în dreptul S.C. Parc, şi care sunt creanŃe de dinainte de mandatul meu, s-au constituit 
până în 2012, 117.000 de lei comisioane. Există o parte din contractele încheiate legal până acum, 
care suntem cu ele în instanŃă, cheltuielile aferente acestor contracte în vederea recuperării 
creanŃelor nu le ştiu, le pot doar previziona, ele sunt previzionate în ansamblu pe capitolul de 
cheltuieli, dar nu sunt prinse în mod distinct. Sumele sunt absolut mici, infime. De exemplu pe 
dreptul comun, cine ştie, se timbrează cu 1% din valoarea sumelor pe care doreşti să le recuperezi. 
De exemplu, societatea din Teliuc, care ne este datoare cu 60.000 de lei, are 600 de lei, dacă dvs. 
credeŃi că putem respinge un buget pentru a trece în rubrică distinctă, din capitolul cheltuieli, o 
sumă de 2000-3000 de lei, aferentă acestor contracte care sunt în litigiu în momentul de faŃă şi pe 
care încă nu le-am timbrat, fiind pe dreptul comun. Problema mare care este, punctul 2 din proiectul 
de hotărâre, face referinŃă la acea investiŃie, şi conform datelor tehnice pe care le am, orice oprire a 
variantei de înlocuire a unui transformator de pe staŃia nr.1, poate să ducă la oprirea alimentării cu 
energie electrică.” 

 
 



8 
 

Dl. Mureşan Vasile : 
„Şi mie mi se pare că este o problemă. Pentru că nu ştiu care va fi valoarea, cu cât va 

fi în plus sau în minus. Eu pot să constitui comisioane pentru ceva….” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Mureşan Vasile : 
„..eu pot să constitui comisioane…” 
 
Dna Mornea Maria : 
„Nu pot, sunt obligată şi se pot cuantifica conform legii, 30% din suma cu care este în 

litigiu, punct şi gata. Deci nu există că nu pot, deci sumele… constituirea acestor cheltuieli, ca să 
prezinŃi în poziŃia financiară a unei entităŃi de interes public, pentru că Parcul Industrial este o 
societate de interes public, în momentul în care eu public aceste date, pentru că capitalul Parcului 
Industrial este capitalul primăriei, ea este majoritar acolo, da? Şi atunci în momentul în care ea este 
acolo, sunt nişte date care se pot cuantifica foarte simplu. Nu este vorba numai neapărat de 
cheltuielile de litigiu, pentru care ar trebui constituite nişte comisioane, şi aceste ajustări la creanŃele 
restante. Sumele se pot constitui clar, exact ca şi cum 1 şi cu 1 fac 2.” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
„Avem doi specialişti în contabilitate, întrebarea este punctuală şi clară, legislaŃia 

economică ne permite sau ne impune să determinăm cu exactitate sumele, sau votăm în principiu, 
aici, votăm sumele, aşa-i? Iar sumele pot fi cuantificate, da? Atunci trebuie cuantificate.” 

 
Dna Noghi Ńă Lumini Ńa: 
„Eu zic că are dreptate dna Mornea.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Păi dacă are dreptate, atunci…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dna Popa Ani şoara : 
„….pe de altă parte se poate şi rectifica bugetul în momentul în care încasezi o pare 

din creanŃele respective. CreanŃele sunt nişte drepturi pe care Parcul le are de încasat, în momentul 
în care se încasează, se rectifică bugetul, şi se pun pe…” 

 
Dna Mornea Maria : 
„…şi principiul dependenŃei investiŃiei…mă lăsaŃi dna Popa….” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Rusu Constantin : 
„De ce nu s-a făcut până acum, dacă se ştia? De ce de fiecare dată facem „o struŃo-

cămilă”, în fiecare buget?” 
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Dna Popa Ani şoara : 
„….bugetul Parcului Industrial, este făcut de contabilitatea Parcului Industrial…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„Nu ne întrebaŃi pe noi…” 
 
Dl. Bucale Ń Marian : 
„Pentru a nu mai fi discuŃii la acest punct, am o rugăminte, când se prezintă bugetul, 

să ne dea puterea instalată astăzi şi cu suma, şi atunci ne putem da seama dacă cade un  
transformator, dacă poate să ducă, nu poate să ducă, pentru că reŃeaua cuprinde tot Parcul 
Industrial, nu există etapa 1, etapa 2. ReŃeaua se duce în tot Parcul Industrial, dar poate că dl. 
Bejinariu are dreptate. Să ne spună puterea instalată astăzi, şi ne dăm seama…” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. Bejinariu Valeriu : 
                     „Parcul Industrial, ca să se ştie odată pentru totdeauna, nu a avut când am preluat 
Parcul Industrial, reŃeaua internă de distribuŃie a energiei electrice în totalitatea suprafeŃelor aflate în 
administrarea parcului. Ultima parcelă alimentată cu energie electrică în Parcul Industrial, a fost 
ANOROM-ul. ANOROM-ul, care din punct de vedere structural se situează undeva la jumătatea 
Parcului Industrial. Toată partea de la ANOROM spre capătul dinspre Hunedoara, nu a avut reŃele 
de distribuŃie, nici măcar legătura dintre staŃia electrică nr.1 şi viitoarea staŃie nr.2.  

Deci, vorbim absolut aberaŃii. Consumul în momentul de faŃă la nivelul facturii electrice 
pe luna trecută este de 212 MW. Dacă cade un transformator de pe staŃia electrică…” 
 

Dl. Bucale Ń Marian : 
                     „… şi puterea instalată?” 
 

Dl. Bejinariu Valeriu : 
                     „….puterea instalată, nu o am acum…” 
 

Dl. Bucale Ń Marian : 
                     „…asta este problema….” 
 

Dl. Bejinariu Valeriu : 
                     „…haideŃi să luăm în calcul, 650 de pe transformatorul staŃiei nr.2, 750 pe…” 
 

Dl. Rusu Constantin : 
„…lăsaŃi pentru şedinŃa următoare….” 
 
Se votează amendamentul d-nei consilier Mornea Maria, de a scoate de la art.2, 

punctul 2, care întruneşte 17 voturi „pentru” şi 3 voturi „abŃineri” (Olariu Nicoleta, Radu Carollina, 
Mureşan Vasile). 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă cu 15 voturi „pentru” şi 5 voturi „împotrivă” (Magaon Jane, 
Mornea Maria, Rusu Constantin, Artean Mircea, BucaleŃ Marian). 
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Art.1-2 se aprobă cu 15 voturi „pentru” şi 5 voturi „împotrivă” (Magaon Jane, Mornea 
Maria, Rusu Constantin, Artean Mircea, BucaleŃ Marian). 

Art. 3 se aprobă cu 19 voturi „pentru” şi un vot „împotrivă” (Magaon Jane). 
Art. 4 se aprobă în unanimitate. 
 
Hotărârea nr.31/2014 se aprob ă cu 15 voturi „pentru” şi 5 voturi „împotrivă” (Magaon 

Jane, Mornea Maria, Rusu Constantin, Artean Mircea, BucaleŃ Marian). 
 

La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la plata impozitului pe 
clădiri şi teren. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.32/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la plata impozitului pe 
clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge consecutive în ultimele 60 de luni. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art.1-14 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.33/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie).  Proiect de hotărâre privind acordarea de scutiri la plată impozitului pe 
clădire  pentru  imobilul situat în municipiul Hunedoara  str. Avram Iancu, nr.1, bl.136, ap.25, 
proprietatea AsociaŃiei Umanitare Betel.       
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

         
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
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Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.34/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind acceptarea donaŃiei propuse de către 
S.C.SUISSE TRAIL S.R.L Braşov, având ca obiect patinoar artificial demontabil. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.35/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinŃe cu chirie din fondul 
locativ de stat, situate în municipiul Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.36/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie) Proiect de hotărâre privind atribuirea în proprietate a unui teren intravilan, 
pentru destinaŃia de locuinŃă, domnului CREłU MIHAI, în vederea executării  SentinŃei civile 
nr.2889/CA/2011 pronunŃate de Tribunalul Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.37/2014 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii Municipiului Hunedoara cu 
JudeŃul Hunedoara pentru realizarea lucrărilor de reabilitare şi modernizare a imobilului-construcŃie 
”Bazinul de Înot” Hunedoara, situat în Hunedoara, str. Avram Iancu, nr. 15, înscris în CF nr.65913, 
nr.topo 2032/110/ A, aflat în domeniul public al Municipiului Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.38/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea delegării Serviciului pentru 
gestionarea câinilor fără stăpân din Municipiul Hunedoara către AsociaŃia de Dezvoltare 
Intercomunitară „Serviciul judeŃean pentru ocrotirea animalelor fără stăpân” Hunedoara. 

           -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Artean Mircea : 
„Doresc să întreb care este situaŃia în prezent cu gestionarea câinilor fără stăpâni din 

municipiul Hunedoara, care este cifra estimată a câinilor fără stăpân de pe raza municipiului şi dacă 
este vre-un grafic, sau vre-un angajament în urma acestei hotărâri, de îmbunătăŃire a activităŃii, 
astfel încât această problemă uşor, uşor să dispară. Există nişte responsabilităŃi? Sau se transferă 
într-un serviciu, şi până la urmă nu se mai dă vina pe serviciul de aici, se dă vina pe serviciul de la 
Deva.” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  

                      „Serviciul de ecarisaj va fi transferat către serviciul judeŃean. Ce pot să vă spun este 
că a avut loc deja o întâlnire cu membrii acestei asociaŃii. Bugetul alocat de Consiliul JudeŃean, 
pentru anul acesta este de 25 de miliarde de lei, vă spun câteva cifre, de care îmi aduc aminte,  9 
miliarde este fondul de salarii, 12 miliarde sunt sumele care vor fi alocate pentru eutanasiere şi 
restul sumelor sunt pentru cheltuieli curente şi pentru achiziŃii de încă 3 maşini de transport şi 
modernizarea adăposturilor existente. De asemenea tot în proiectul de investiŃii pe acest an se are 
în vedere construirea unui adăpost de câini la Deva.  
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Regula care funcŃionează acum  este, ca acolo unde nu există adăpost de câini, la cel 
mai apropiat adăpost de câini,sunt transportaŃi câinii prinşi. Până la momentul de faŃă Hunedoara, 
practic deserveşte şi Deva. Pentru că neexistând adăpost de câini, ce se strânge din Deva, îi aduc 
la Hunedoara. Ce targhet şi-a propus această asociaŃie? pentru acest an, o reducere cu 20% a 
numărului de câini din tot judeŃul şi până la sfârşitul anului microciparea tuturor câinilor şi cu/ şi fără 
stăpân. Câinii din gospodăriile oamenilor vor fi sterilizaŃi, doar câinii pentru montă nu vor fi sterilizaŃi, 
pentru aceştia urmează a fi încasate nişte sume, nişte taxe.” 

 
Dl. Artean Mircea : 

                     „Bugetul pe care ni l-aŃi spus, este mult mai mare cu ce aveam noi aici, pe plan 
local…” 
 

Dl. primar Viorel Arion : 
„Noi nu avem nimic. Singura noastră participaŃie în această asociaŃie este că, am 

investit 4 miliarde de lei în adăpostul de câini.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„Şi de când începe?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„După obŃinerea tuturor autorizaŃiilor prevăzute de lege. Acesta este primul pas, pentru 

ca să se poată găsi operatorul….” 
 

Dl. Cri şan Ovidiu : 
                     „…ca principiu, de când începe…” 
 

Dl. primar Viorel Arion : 
                     „Noi sperăm ca în două săptămâni să înceapă…” 
 

Dl. Cri şan Ovidiu : 
                     „…adică până la 1 aprilie…” 
 

Dl. Palc ău Ciprian : 
„Dar îi eutanasiază, sau cum?” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
„Legea spună că 14 zile când stă câinele în adăpost, dacă nu este revendicat, atunci 

se eutanasiază. Procedura este: prima dată anestezie, se vorbeşte frumos cu el, şi după aceea se 
eutanasiază.” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
„Procedura este clară. Problema se pune, în cât timp, pentru că aceeaşi lege prevede 

ca câinii fără stăpân, câinii comunitari să fie captivi, asta este problema prioritară, nu în cât timp îi 
eutanasiem, se ştie că în 14 zile, dacă nu sunt adoptaŃi. Problema se pune, care este termenul fixat 
pentru captivitatea lor, aici ne interesează, pentru că sunt pline străzile de ei.” 

 
Dl. primar Viorel Arion : 
„În limita locurilor pe care le ai în adăpost.” 
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Dl. Rusu Constantin : 
„Deci este o chestiune generică…” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
„Ai 170 de locuri, teoretic poŃi să treci la eutanasiere…” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„   ….acolo să vorbim frumos cu ei, şi stau pe străzi.” 
 
Dl. viceprimar Bobou Ńanu Dan : 
„Şi mai este o problemă. Acum aflăm că câinii de la Deva vin la Hunedoara, nu înŃeleg 

de ce Deva nu şi-a făcut adăpost?” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„….noi am votat o hotărâre de Consiliul local, prin care PoliŃia Comunitară veghează 

ca aceşti câini comunitari să nu fie hrăniŃi de către populaŃie. IertaŃi-mă, vă rog frumos, dacă vă 
duceŃi, veŃi vedea că sunt binevoitori, şi eu iubesc animalele, dar să şi-i ia acasă la ei. Sunt hrăniŃi şi 
sunt lăsaŃi tot pe stradă.” 
 

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
                     „Dl. consilier, sunt amenzi, s-au dat amenzi de către PoliŃia Locală, amenzi contestate, 
da? Şi înlocuite de InstanŃa de judecată cu avertisment, sau anulate. Şi la instanŃă sunt iubitori de 
animale.” 
 

Dl. Rusu Constantin : 
                     „Dl. primar, nu numai că este un real pericol să circuli într-o anumită zonă. Există 
printre noi, oameni împătimiŃi de bicicletă, care merg prin oraşul acesta. V-aş invita să participaŃi pe 
bicicletă şi să treceŃi pe lângă câini, şi să vedeŃi reacŃia lor. Este o problemă.” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-6 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.39/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie) Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public al 
municipiului Hunedoara în domeniul privat al municipiului Hunedoara a imobilului teren în suprafaŃă 
de 985 mp,  situat în Hunedoara, str. Munteniei nr.7A,  înscris în CF nr.66303, nr. cadastral 66303.    
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  

                     Hotărârea nr.40/2014 se aprob ă în unanimitate 
 

La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie) Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public în 
domeniul privat a imobilului teren în suprafaŃă de 173 mp  înscris în CF Hunedoara nr. 6190, nr. 
cadastral  2170/5/A. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.41/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre pentru modificarea art.3 din Hotărârea Consiliului local 
al municipiului Hunedoara nr.184/2013 privind aprobarea vânzării prin licitaŃie publică cu strigare a 
spaŃiului  situat în municipiul Hunedoara, str. George Enescu nr.7, bloc 129, înregistrat în C.F. 
Hunedoara nr. 61780-C1-U6, nr. cadastral 61780-C1-U6 aflat în  proprietate privată  a municipiului 
Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.42/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie) Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării prin licitaŃie publică a 
spaŃiului situat în municipiul Hunedoara, str. N. Bălcescu nr.1, înscris în C.F. Hunedoara nr. 60026-
C1-U41, nr. cadastral 2568-C1-U14, în suprafaŃă utilă de 20 mp, cotă părŃi comune 12,8 mp, cotă 
teren 8,4 mp,  aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara.               
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

                1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. NoghiŃă LuminiŃa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice pentru vânzarea spaŃiului situat în municipiul Hunedoara, 
str. N. Bălcescu nr.1, înregistrat în C.F. Hunedoara nr. 60026-C1-U41, nr. cadastral 2568-C1-U14, 
în suprafaŃă utilă de 20 mp, cotă părŃi comune 12,8 mp, cotă teren 8,4 mp,  aflat în domeniul privat 
al municipiului Hunedoara, a constatat următoarele: 
 
Demeter Ladislau – Director tehnic - preşedinte 20 voturi “pentru”             
PahonŃu Cristina Marcela -  inspector Compartiment concesiuni, închirieri  - membru 20 voturi 
“pentru”             
Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct – membru 20 voturi “pentru”             
Gherghina Horia – consilier Compartiment Dezvoltare Durabilă  - membru 20 voturi “pentru”             
Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ - membru  20 voturi “pentru”             
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei 
publice pentru vânzarea imobilului menŃionat mai sus,  este următoarea: 

 
                 Demeter Ladislau – Director tehnic - preşedinte; 
                 PahonŃu Cristina Marcela -  inspector Compartiment concesiuni, închirieri  - membru; 
                 Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct – membru; 
                 Gherghina Horia – consilier Compartiment Dezvoltare Durabilă  - membru. 

      Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ - membru . 
 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 

comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei publice pentru vânzarea spaŃiului menŃionat 
mai sus, a constatat următoarele: 

 
Leu Mihai – administrator public – preşedinte de rezervă 20 voturi “pentru”   

     Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi taxe locale – membru rezervă 20 voturi “pentru”   
David  Camelia – consilier juridic DirecŃia de AsistenŃă Socială - membru rezervă 20 voturi 

“pentru”   
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                    În urma acestor rezultate, membrii de rezervă ai comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaŃiei publice pentru vânzarea spaŃiului menŃionat mai sus,  sunt  următorii: 
                                                                                                                                   

           Leu Mihai – administrator public – preşedinte de rezervă;  
     Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi taxe locale – membru rezervă; 

                David  Camelia – consilier juridic DirecŃia de AsistenŃă Socială - membru rezervă.  
 
Au părăsit sala de şedinŃă dl. consilieri BobouŃanu Dan şi Voinia Claudiu , numărul 

consilierilor locali prezenŃi este de18 în momentul de faŃă. 
 
Art.5-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.43/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie) Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării,  în condiŃiile legii,  a  
terenului în suprafaŃă de 279 mp înscris în CF Hunedoara nr.63048, nr. cadastral 2539/57/A, situat 
în str. Trandafirilor, nr.7 - PT 1 din municipiul Hunedoara, aflat în domeniul privat al municipiului 
Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 

 
Au sosit în sala de şedinŃă dl. consilieri BobouŃanu Dan şi Voinia Claudiu, numărul 

consilierilor locali prezenŃi este de 20 în momentul de faŃă. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.44/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie)  Proiect de hotărâre pentru modificarea art.4, alin.1 din Anexa la Hotărârea 
Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr.289/2013 privind darea în folosinŃă gratuită, pe 
termen limitat, a spaŃiului  în suprafaŃă de 62,25 mp, camerele 30, 31, 32, situate în Municipiul 
Hunedoara, b-dul LibertăŃii, nr.17, în favoarea Inspectoratului de Jandarmi JudeŃean „Decebal” 
Hunedoara. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.45/2013 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 17 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea cumpărării spaŃiului „Atelier 
reparaŃii” înscris în CF nr.66186, nr.topo 66186-C1, situat în b-dul Corvin nr.95, municipiul 
Hunedoara. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Magaon Jane : 
„O singură problemă, nu ştim adresa exactă, b-dul Corvin nr.95 nu există, probabil b-

dul Corvin nr.9 sau nr.5, nu ştiu…” 
 
Dna Rusu Violeta : 
„…nr.9 bis, dar în actele de la AVAS, din greşeală a fost trecut nr.95. Este vorba de 

atelierul din spate de la Atlantis. Aşa a fost scris în actele AVAS, dar e nr.9 bis.” 
  
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. NoghiŃă LuminiŃa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
negocierii preŃului de cumpărare a spaŃiului „Atelier reparaŃii”, în suprafaŃă  SD 146 mp, înscris în 
CF nr.66186, nr.topo 66186-C1, situat în b-dul Corvin nr.95, municipiul Hunedoara, a constatat 
următoarele: 
 
Viorel Arion - Primarul Municipiului Hunedoara 20 voturi “pentru”             
NoghiŃă LuminiŃa Marinela – Preşedintele comisiei de studii, prognoze economico-sociale, 

                                        buget, finanŃe şi administrarea domeniului public şi privat al  
                                               municipiului Hunedoara 20 voturi “pentru”             
Rusu Constantin – Preşedintele Comisiei pentru administraŃie publică locală, juridică, apărarea 

                        ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăŃilor cetăŃenilor 20 voturi “pentru” 
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Muzsic Robert Eugen - Preşedintele Comisiei pentru servicii publice şi comerŃ 20 voturi “pentru”             
Spiridon Pantelimon - Director executiv, DirecŃia juridică 20 voturi “pentru”             
Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct, DirecŃia economică 20 voturi “pentru”             
Nimu Ioan - Şef birou investiŃii 20 voturi “pentru”             
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea negocierii preŃului de cumpărare a 
spaŃiului „Atelier reparaŃii”, în suprafaŃă  SD 146 mp, înscris în CF nr.66186, nr.topo 66186-C1, 
situat în b-dul Corvin nr.95, municipiul Hunedoara,  este următoarea: 

 
- Viorel Arion - Primarul Municipiului Hunedoara; 
- NoghiŃă LuminiŃa Marinela – Preşedintele comisiei de studii, prognoze economico-sociale, 
                                                buget, finanŃe şi administrarea domeniului public şi privat al  
                                                municipiului Hunedoara; 
- Rusu Constantin – Preşedintele Comisiei pentru administraŃie publică locală, juridică,  
                               apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăŃilor cetăŃenilor; 
- Muzsic Robert Eugen - Preşedintele Comisiei pentru servicii publice şi comerŃ; 
- Spiridon Pantelimon - Director executiv, DirecŃia juridică; 
- Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct, DirecŃia economică; 
- Nimu Ioan - Şef birou investiŃii. 

 

Art. 4-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.46/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 18 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea cumpărării imobilelor fostei baze a 
DirecŃiei JudeŃene de Drumuri şi Poduri R.A., în faliment, strada Maior Stângă  Mircea Ioan nr. 15, 
înscrise în  CF 61608, Nr. cad:  2116 - C1, 2116 – C2, 2116 – C3, 2116 – C4, 2116 - C5  şi CF 
61609, nr. cad. 2220 - C1, precum şi a imobilului brutărie SC ROMWESTPAN S.A., în faliment, 
strada Elisabeta Mărgineanu nr. 1, înscris CF 5864, nr. topo  976/a. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 
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                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. NoghiŃă LuminiŃa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
negocierii preŃului de cumpărare a imobilului fostei baze a DirecŃiei JudeŃene de Drumuri şi Poduri 
R.A., în faliment, strada Maior Stângă  Mircea Ioan nr. 15, înscris în  CF 61608, Nr. cad:  2116 - C1, 
2116 – C2, 2116 – C3, 2116 – C4, 2116 - C5  şi CF 61609, nr. cad. 2220 - C1, precum şi a 
imobilului brutărie SC ROMWESTPAN S.A., în faliment, strada Elisabeta Mărgineanu nr. 1, înscris 
CF 5864, nr. topo  976/a,  a constatat următoarele: 

 
Viorel Arion - Primarul Municipiului Hunedoara 20 voturi “pentru”             
NoghiŃă LuminiŃa Marinela – Preşedintele comisiei de studii, prognoze economico-sociale, 

                                        buget, finanŃe şi administrarea domeniului public şi privat al  
                                               municipiului Hunedoara 20 voturi “pentru”             
Rusu Constantin – Preşedintele Comisiei pentru administraŃie publică locală, juridică, apărarea 

                        ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăŃilor cetăŃenilor 20 voturi “pentru” 
Muzsic Robert Eugen - Preşedintele Comisiei pentru servicii publice şi comerŃ 20 voturi “pentru”             
Spiridon Pantelimon - Director executiv, DirecŃia juridică 20 voturi “pentru”             
Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct, DirecŃia economică 20 voturi “pentru”             
Nimu Ioan - Şef birou investiŃii 20 voturi “pentru”             

 
În urma acestor rezultate, comisia în vederea negocierii preŃului de cumpărare a 

imobilului fostei baze a DirecŃiei JudeŃene de Drumuri şi Poduri R.A., în faliment, strada Maior 
Stângă  Mircea Ioan nr. 15, înscris în  CF 61608, Nr. cad:  2116 - C1, 2116 – C2, 2116 – C3, 2116 – 
C4, 2116 - C5  şi CF 61609, nr. cad. 2220 - C1, precum şi a imobilului brutărie SC ROMWESTPAN 
S.A., în faliment, strada Elisabeta Mărgineanu nr. 1, înscris CF 5864, nr. topo  976/a,  este 
următoarea: 

 
- Viorel Arion - Primarul Municipiului Hunedoara; 
- NoghiŃă LuminiŃa Marinela – Preşedintele comisiei de studii, prognoze economico-sociale, 
                                                buget, finanŃe şi administrarea domeniului public şi privat al  
                                                municipiului Hunedoara; 
- Rusu Constantin – Preşedintele Comisiei pentru administraŃie publică locală, juridică,  
                               apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăŃilor cetăŃenilor; 
- Muzsic Robert Eugen - Preşedintele Comisiei pentru servicii publice şi comerŃ; 
- Spiridon Pantelimon - Director executiv, DirecŃia juridică; 
- Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct, DirecŃia economică; 
- Nimu Ioan - Şef birou investiŃii. 
 

Art. 5-6 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.47/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 19 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind stabilirea destinaŃiei imobilului construcŃie şi 
teren aferent în suprafaŃă de 66 mp aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara  şi în 
administrarea Spitalului municipal „Dr. Al. Simionescu”  din municipiului Hunedoara pentru 
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implementarea proiectului ”Neutralizarea deşeurilor medicale periculoase rezultate din activitatea 
spitalicească”. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare de dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
 „Cine face investiŃia?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„Ministerul SănătăŃii.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
 „Este doar pentru municipiul Hunedoara, pentru spital sau pentru toate secŃiile din 

judeŃ?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„Ministerul SănătăŃii, numai pentru Spitalul Municipal Hunedoara.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
 „Cine face investiŃia? Privat sau …” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„Ministerul SănătăŃii.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
 „Deci, de stat, bani publici.” 
 
Dna Radu Carollina:  
„Nu ştiu prea multe despre acest lucru, ce pot să vă spun este că sunt deşeuri 

medicale periculoase cu risc biologic foarte mare, şi trebuie să respectăm aceste norme ale 
Ministerului SănătăŃii.” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.48/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 20 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea Devizului general privind cheltuielile 
necesare realizării obiectivului de investiŃie ”ReparaŃii Şarpante, Învelitori şi Console Aripa Bethlen 
şi Turnul Toboşarilor - Castelul Corvinilor Hunedoara”.      
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                -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.49/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 21 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie).Proiect de hotărâre privind acordul expres al Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara privind notarea în CF Hunedoara nr.4980, nr. topo 2064/102/A a 
contractului de asociere nr.10193/2005 şi a construcŃiei edificate pe acest teren, cu respectarea 
tuturor prevederilor legale în vigoare.   
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Dl secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„La acest punct dl. consilier Crişan Ovidiu nu participă la vot.” 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.50/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 22 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării şi completării Hotărârii 
Consiliului local al municipiului Hunedoara  nr.345/2013 privind aprobarea susŃinerii financiare a 
Clubului Sportiv „Fotbal Club Hunedoara”  în anul bugetar 2014. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.51/2014 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 23 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie).  Proiect de hotărâre pentru  modificarea şi completarea Anexei la 
Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.201/2013 privind aprobarea 
Regulamentului şi tarifelor pentru eliberarea şi folosirea autorizaŃiei de acces tonaj privind stabilirea 
condiŃiilor de acces a autovehiculelor cu masa maximă autorizată de peste 3,5 tone pe străzile din 
municipiul Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Artean Mircea : 
„Aş dori să fac un amendament şi anume la art.1 cu 2, lit. e, persoanele juridice care 

fac dovada că peste 50% din nr. de angajaŃi, locuiesc şi care plătesc impozit în municipiul 
Hunedoara să fie de asemenea scutite de la taxa pentru transport.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„Nu se poate să obligi să înscrie maşina…” 
 
Dl. Artean Mircea : 
„…există situaŃii pe care le-am identificat cu firme care nu îşi au sediul în municipiul 

Hunedoara, dar a căror angajaŃi, toŃi locuiesc aici şi plătesc impozit aici…” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
„Şi cum identifici?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„Se cere la toate firmele situaŃia lor…” 

 
Dl. primar Viorel Arion : 

                     „Vorbim numai de transportatori, da?” 
 

Dl. Artean Mircea : 
                     „Da.” 
 

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
                     „Cei care au transport marfă.” 
 

Dl. Artean Mircea : 
                     „Transport marfă. Vă dau un exemplu. Sunt firme care au sediu în Simeria, care 
exploatează lemn, şi a căror angajaŃi sunt toŃi din Hunedoara, sau în Teliuc…peste 50% din 
personal….” 
 

Dl. viceprimar Bobou Ńanu Dan:  
„Îşi fac toŃi domiciliul pe Hunedoara, şi îl ia în spaŃiu numai ca să aibă reducere.” 
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Dl. Muzsic Robert : 
„Să aibă domiciliul stabil.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„Dl. consilier, tocmai pe tema aceasta, am venit cu punctul 3, autovehiculele 

aparŃinând persoanelor fizice şi juridice pentru care se plătesc impozite şi taxe la bugetul local al 
municipiului Hunedoara, pe aceştia îi scutim total. Atunci ne cam batem cap în cap.” 

 
Dl. primar Viorel Arion : 
„Dl. doctor, atunci soluŃia ar fi pentru cei pe care îi vizaŃi dvs., să-şi înmatriculeze 

maşinile la noi, şi situaŃia este rezolvată.” 
 

Dl. viceprimar Bobou Ńanu Dan:  
                     „Dacă îşi înregistrează maşina la noi, şi plăteşte impozit, el beneficiază de gratuitate.” 
 

Dl. primar Viorel Arion : 
                     „Nu contează unde are sediul. De exemplu, o firmă de la Brad care are 200 de 
autobuze, s-a certat cu primarul de la Brad şi a dus autobuzele la Crişcior, şi i-a crescut bugetul cu 
câteva zeci de milioane. Asta vrem şi noi. Să vină de exemplu, din Simeria, şi să se înregistreze la 
noi.” 
 

Dl. viceprimar Bobou Ńanu Dan:  
                     „…Îşi face punct de lucru.” 
 

Dl. Rusu Constantin : 
„O bază legală trebuie să aibă…” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
„Asta este cea mai bună soluŃie. Câştigăm şi noi şi câştigă şi el.” 
 
Dl. viceprimar Bobou Ńanu Dan:  
„Am făcut o analiză ce ar fi însemnat câştigul, dar prima dată am luat câte maşini sunt 

în situaŃia asta. Peste 187 de maşini pe care le-am putut identifica în prima fază. Nu că nu ar fi de 
bun simŃ ce a spus dl. doctor, i-ar ajuta este adevărat, dar gândiŃi-vă. Îşi fac domiciliul în 
Hunedoara, muncitorii imediat, că nu este mare lucru să fie luaŃi în spaŃiu, şi vine şi-Ńi arată că are 
domiciliul pe Hunedoara de mâine sau de ieri. Dar aşa venim în sprijinul cetăŃenilor, pentru că sunt 
multe solicitări ale transportatorilor din Hunedoara…” 

 
Dl. Artean Mircea : 
„Am spus să se aibă în vedere că pentru ruta aceea nu există variantă pentru nimeni, 

asta e problema.” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
„Păi da, dar atunci noi nu mai câştigăm 10 lei, dar câştigăm măcar 3 lei. Vin cu 

maşinile şi se înscriu cu ele la Hunedoara şi este totul în regulă.” 
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Dl. Cri şan Ovidiu : 
„Aşa am făcut eu la Petroşani, ca să nu mă taxeze, am înmatriculat două maşini mari 

în Petroşani ca să nu plătesc.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Buganriu : 
„Dl. Crişan, nu le-aŃi înmatriculat în Petroşani, le-aŃi declarat la impozite şi taxe…” 
 
Dl. Artean Mircea : 
„Nu îmi mai menŃin amendamentul.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.52/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 24 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre pentru revocarea Hotărârii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara nr.142/2013 privind încadrarea terenurilor pe zone şi categorii de folosinŃă, 
în intravilan şi extravilan, precum  şi a Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
nr.15/2014 pentru completarea Anexei nr.1 la Hotărârea Consiliului local al municipiului Hunedoara 
nr.142/2013 privind încadrarea terenurilor pe zone şi categorii de folosinŃă, în intravilan şi extravilan.  
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.53/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 25 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi).  Proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării Regulamentului de 
organizare şi funcŃionare a Regiei Publice Locale „Ocolul Silvic łinutul Pădurenilor” R.A.  
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
 Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 

Hotărârea nr.54/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 26 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi).Proiect de hotărâre privind revocarea reprezentantului Consiliului local al 
municipiului Hunedoara în Consiliul de administraŃie a Regiei Publice Locale „Ocolul Silvic łinutul 
Pădurenilor” R.A. şi desemnarea reprezentantului în noul Consiliu de administraŃie 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Având în vedere faptul că art. 1 şi 2  din cadrul proiectului de hotărâre au caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

                1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. NoghiŃă LuminiŃa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot comisia constatată următoarele: 

- propunerea revocării reprezentantului Consiliului local al municipiului Hunedoara, d-
na Suciu Mariana, şef Birou Registrul Agricol, cadastru, aplicarea legilor fondului funciar, din 
aparatul de specialitate a Primarului municipiului Hunedoara, din Consiliul de administraŃie a Regiei 
Publice Locale „Ocolul Silvic łinutul Pădurenilor” R.A. 20 voturi “pentru”          
 

- propunerea desemnării membrului Consiliului de administraŃie a Regiei Publice 
Locale „Ocolul Silvic łinutul Pădurenilor” R.A. din partea Consiliului Local al municipiului 
Hunedoara, în persona d-nei Suciu Mariana, şef Birou Registrul Agricol, cadastru, aplicarea legilor 
fondului funciar din aparatul de specialitate a Primarului municipiului Hunedoara 20 voturi “pentru”          

 
În urma acestor rezultate se constată întrunirea numărului de voturi în vederea : 
 
- revocării reprezentantului Consiliului local al municipiului Hunedoara, d-na Suciu 

Mariana, şef Birou Registrul Agricol, cadastru, aplicarea legilor fondului funciar, din aparatul de 
specialitate a Primarului municipiului Hunedoara, din Consiliul de administraŃie a Regiei Publice 
Locale „Ocolul Silvic łinutul Pădurenilor” R.A.  
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   - desemnării membrului Consiliului de administraŃie a Regiei Publice Locale „Ocolul 
Silvic łinutul Pădurenilor” R.A. din partea Consiliului Local al municipiului Hunedoara, în persona d-
nei Suciu Mariana, şef Birou Registrul Agricol, cadastru, aplicarea legilor fondului funciar din 
aparatul de specialitate a Primarului municipiului Hunedoara. 

 
 Art. 3-4 se aprobă în unanimitate. 

Hotărârea nr.55/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 27 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind revocarea şefului Ocolului Silvic łinutul 
Pădurenilor din vechiul Consiliu de administraŃie şi numirea acestuia în noul Consiliu de 
administraŃie 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dl. viceprimar Bobou Ńanu Dan : 
„Ocolul acesta silvic łinutul Pădurenilor face parte din regia autonomă a statului. El 

este un ocol privat, dar face parte din regia autonomă a statului.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„Este regie publică locală.” 
 
Dl. viceprimar Bobou Ńanu Dan : 
„….regie publică locală. Noi avem reprezentantul nostru, asta înseamnă că noi 

primăria avem o cantitate de lemn în acest ocol, dar care este condus de o persoană privată.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„De şeful de ocol.” 
 
Dl. viceprimar Bobou Ńanu Dan : 
„Şi unde este?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„Nu este aici.” 
 
Dl. viceprimar Bobou Ńanu Dan : 
„Nu este aici, şi atunci de unde ştiu că……..?” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
„Păi este tot aceiaşi persoană.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„Este din 2007, dl. viceprimar.” 
 
Dl. viceprimar Bobou Ńanu Dan : 
„Şi nu ar fi fost normal, ca dânsul să fie în sală, ca să-l vedem şi noi.” 
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Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„Este greşeala mea că nu l-am anunŃat. Nu m-am gândit că vor fi probleme.” 
 
Dl. viceprimar Bobou Ńanu Dan : 
„Sunt multe reclamaŃii cu privire la activitatea desfăşurată, din partea unor cetăŃeni, şi 

eu aş fi vrut să pun nişte întrebări. Asta era problema.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„O să-l chem, ca să discute cu dvs.” 
 
Dl. viceprimar Bobou Ńanu Dan : 
„Corect era să discute cu Consiliul Local, nu cu mine. Normal era să fie aici.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„…nu-i lasă să taie cum vor ei?” 
 
Dl. viceprimar Bobou Ńanu Dan : 
„Nu pot să vă răspund la întrebarea asta. 
Normal era să fie aici, să ne spună despre ce este vorba acolo, ce cantitate de lemn 

are municipiul Hunedoara, cum se desfăşoară activitatea, ce primesc cetăŃenii. Sunt tot felul de 
cereri din partea cetăŃenilor care beneficiază de încălzire cu lemne pe perioada iernii, şi noi le 
răspundem că nu se poate că nu avem lemn. Dacă noi avem pădure, ar trebui să putem să-i ajutăm 
pe oamenii aceştia.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„Lemnul se exploatează în anumite condiŃii…” 
 
Dl. viceprimar Bobou Ńanu Dan : 
„…în anumite condiŃii, este adevărat.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„Toate titlurile de pădure…” 
 
Dl. viceprimar Bobou Ńanu Dan : 
„…este adevărat. Noi suntem parte, este normal să avem şi nişte informaŃii, iar acest 

Consiliu local, care ar putea să fie întrebat dl. Jane Magaon, ce cantitate de lemn a fost îndreptat 
către municipiul Hunedoara…” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„…dar este în fiecare an, dl. viceprimar, ni se comunică cantitatea de masă lemnoasă, 

ca urmare a igienizării şi a tăierii lemnului uscat, ni se comunică în metri cubi. Ei o valorifică prin 
licitaŃie. Poate să participe şi persoane juridice şi persoane fizice, poate participa oricine. Nu se taie 
pentru vânzare pe persoane fizice, cum face ocolul silvic de stat…” 

 
Dl. viceprimar Bobou Ńanu Dan : 
„…am înŃeles. Pentru că nu îl cunosc, şi nu ştiu despre ce este vorba, era o chestie de 

bun simŃ faŃă de Consiliul local, ca acest reprezentant al ocolului, să fie aici. Nu cer aşa mult. Noi nu 
judecăm omul după cum e de frumos sau de urât, noi votăm funcŃia. Avem aşa de mulŃi 
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reprezentanŃi, ba în A.D.I. acela, ba în celălalt încât nici noi nu mai ştim, dar nu ştiu cât de bine 
funcŃionează acele A.D.I.” 

 
Dna Mornea Maria:  
„Referitor la pădurea proprietatea municipiului, care este administrată de Ocolul silvic 

şi de care ar trebui noi să ştim…” 
 
Dl. viceprimar Bobou Ńanu Dan : 
„…asta cer şi eu acum să …..” 
 
Dna Mornea Maria:  
„Eu zic că despre asta este vorba. Într-adevăr în proprietatea Ocolului silvic este în 

bugetul public privat al statului, dar este şi buget în proprietatea publică a primăriei, există pădure 
de care nu ştim unde este şi cum este exploatată.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„…o să vă pun la dispoziŃie amenajamentul silvic pe cei 10 ani şi care expiră anul 

acesta. Avem amenajament silvic, nu este nici o problemă.” 
 
Dl. Artean Mircea : 
„Din câte ştiu există astfel de informări referitoare la situaŃia fondului forestier care este 

a municipiului Hunedoara. Am întrebat dacă a fost invitat, dar nu a fost invitat în şedinŃă.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„Mi-am cerut scuze, eu nu l-am invitat.” 
 
Dl. Artean Mircea : 
„Am auzit, dar să nu ne mai învârtim în jurul cozii.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Având în vedere faptul că art. 1 şi 2  din cadrul proiectului de hotărâre au caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. NoghiŃă LuminiŃa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 
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                      Procedând la numărarea buletinelor de vot comisia constatată următoarele: 
 
- propunerea revocării d-nului Cristea Dorel, şeful Ocolului Silvic łinutul Pădurenilor 

din Consiliul de administraŃie al Regiei Publice Locale „Ocolul Silvic łinutul Pădurenilor” R.A. 20 
voturi “pentru”          

 
- propunerea desemnării preşedintelui şi membrului în noul Consiliu de administraŃie a 

Regiei Publice Locale „Ocolul Silvic łinutul Pădurenilor” R.A., în persona d-nului Cristea Dorel 20 
voturi “pentru”          
 

În urma acestor rezultate se constată întrunirea numărului de voturi în vederea : 
 

- revocării d-nului Cristea Dorel, şeful Ocolului Silvic łinutul Pădurenilor din Consiliul 
de administraŃie al Regiei Publice Locale „Ocolul Silvic łinutul Pădurenilor” R.A.. 

 
- desemnării preşedintelui şi membrului în noul Consiliu de administraŃie a Regiei 

Publice Locale „Ocolul Silvic łinutul Pădurenilor” R.A., în persona d-nului Cristea Dorel. 
 
Art.3-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.56/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 28 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de fezabilitate şi a 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiŃie “Lucrări de extindere reŃea de 
alimentare cu apă şi canalizare, instalaŃii de pompare şi reabilitare stradală în Municipiul Hunedoara 
(proiectare – SF/DALI, PT, DE, CS, DTAC+execuŃie)” . 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 

 Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.57/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 29 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre  privind aprobarea contractării unei finanŃări 
rambursabile interne în valoare maxim 47.000.000,00 lei. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 
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În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Voinia Claudiu : 
„Am studiat, recunosc, mai târziu, destinaŃia sumelor. Legat de această destinaŃie, 

sunt un pic trist faŃă de ceea ce văd. Simt că educaŃia, şcolile sunt un fel de copil vitreg al bugetului 
municipiului Hunedoara, Ńinând cont că există nevoi mari şi în educaŃie. Avem şi baza legală, Legea 
nr.1/2011, tot ce înseamnă cheltuială cu investiŃiile în şcoli, este pe bugetul local. Nu au fost bani 
nici anul trecut, nici în anul acesta în bugetul pe anul 2013. În bugetul pe anul 2014 suplimentarea 
bugetară a fost zero. Au fost solicitări din partea şcolilor, mulŃi consilieri locali sunt în consiliile de 
administraŃie la şcoli şi cunosc nevoile, poate în amănunt pe fiecare şcoală. Sunt departe de 
infrastructura şcolilor, sunt foarte multe lucruri care sunt depăşite. Tâmplării vechi de zeci de ani, 
prin care trece gerul, Ńevi de apă de fontă, pe care nici Apa Prod-ul nu mai vrea să le repare şi se 
sparg, centrale termice uzate fizic şi moral cu consum mare de gaz, tot ce înseamnă echipament 
educaŃional sunt uzate fizic şi moral. 

 În Finlanda, unul dintre cele mai performant sistem educaŃional, în anii ’80 a avut o 
criză, au luat împrumut şi ei, şi ghiciŃi unde au dus banii din împrumut? În educaŃie, şi au construit 
cel mai performant sistem de educaŃie. Sper că va veni pe masa noastră şi o hotărâre, un proiect de 
hotărâre în care să aprobăm bani pentru educaŃie, pentru că educaŃia costă, acum voi da un citat, 
nu sunt gândurile mele, educaŃia costă, dar gândiŃi-vă cât costă lipsa educaŃiei.” 

 
Dl. primar Viorel Arion : 
„Vreau să vă dau o veste bună, dl. director, ni s-au cerut documentaŃiile pentru a fi 

finanŃate, pentru că nu se finanŃează decât lucrări începute, pentru Colegiul NaŃional „Iancu de 
Hunedoara” şi pentru Colegiul „Emanuil Gojdu”, care vor fi de minim de 3 milioane de roni. 
Aprobarea unor astfel de finanŃări ar degreva bugetul local şi ne va permite să investim în celelalte.” 

 
Dl. Voinia Claudiu : 
„Este o veste foarte bună, dacă se aplică şi se termină. La Liceul Economic era o 

lucrare începută şi neterminată, la Liceul Teoretic la fel…” 
 
Dl. viceprimar Bobou Ńanu Dan : 
„…în condiŃiile acestea, vor rămâne bani din bugetul local şi pentru a asigura şi pentru  

celelalte licee.” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
„Da.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 

 Art. 1-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.58/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 30 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea Contractului cadru de închiriere loc 
parcare de reşedinŃă pe domeniul public al municipiului Hunedoara precum şi a Contractului cadru 
de comodat loc de parcare pe domeniul public al municipiului Hunedoara. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
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- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Mureşan  Vasile:  
„Aş vrea să fac un amendament la Cap.VII ÎNCETAREA, REZILIEREA contractului, la 

art.11 să punem un alin nou, art. care este lăsăm cu litera „a” şi să mai adăugăm un paragraf care 
să sune în felul următor: Pentru neplata în termen de 60 de zile a contravalo rii contractului de 
închiriere, contractul se consider ă reziliat f ără alte modific ări prealabile, locul r ămas astfel 
disponibil va fi scos la licita Ńie. 

Din intenŃia de a întări o prevedere privind îndeplinirea obligaŃiilor contractuale.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Dacă îl aveŃi notat, avem rugămintea să ni-l daŃi. Şi v-aş ruga domnule consilier să ne 

spuneŃi articolul.” 
 
Dl. Mureşan  Vasile:  
„Art.11, să inserăm un nou alineat, lit. b, este un paragraf, să-l lăsăm pentru că 

acoperă alte obligaŃii, şi nu ar fi bine să îl scoatem.” 
 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Art.11 nu are litere, vom trece la alin.(2)” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Domnule profesor, dacă îmi permiteŃi, nu am face decât să întărim ceea ce este deja 

prevăzut în contract, pentru că la art.4 se prevede obligaŃia de plată a chiriei în anumite termene, în 
două tranşe. Şi aici la art.11 se  spune rezilierea contractului pentru neîndeplinirea obligaŃiilor 
contractuale operează de drept fără îndeplinirea unor alte formalităŃi.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Dar dacă o întărim domnule consilier…” 
 
Dl. Mureşan  Vasile:  
„Să-i dăm o limită, un termen…” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
„Este termen, 31 martie şi 30 septembrie. A .. vreŃi să daŃi un termen de graŃie? Dar, 

dacă vii şi stabileşti obligaŃia de plată 31 martie şi 30 septembrie,  operează de drept rezilierea. Nu 
mai trebuie acordat un termen de graŃie.” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
D-na Mornea  Maria:  
„Aici am şi eu o  problemă, pe care am mai discutat-o şi cu alte ocazii. Contractul de 

închiriere, este contract civil nu sunt drepturi fiscale. Or, fiind contract civil, existând legea 
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contractelor civile, zic eu că ar trebui menŃionat exact termenele prevăzute în legea contractelor 
civile, 50 parcă de anul trecut… Da? 

Unde se spune: penalităŃi de întârziere… şi aşa mai departe.. nu cele fiscale. În 
momentul în care mergem pe contract civil, lucrurile atunci sunt mult mai simple. 

 Deci nu sunt impozite şi taxe locale, este un contract de închiriere în care Primăria 
închiriază cetăŃeanului, pe baza unui contract civil. Sigur că-l aprobăm în consiliu. E un contract 
civil, sunt obligaŃii civile, nu fiscale, nu sunt impozite şi taxe locale. Am dreptate sau nu?” 
 

Dl. viceprimar Bobou Ńanu Dan:  
„Dar dacă nu plăteşte te judeci cu el.  Ce faci?” 
 
D-na Mornea  Maria:  
„Dacă se completează contractul exact aşa, în temeiul legal… juriştii sunt aici. Sunt 

alte reglementări care trebuie să fie stipulate în contract.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Tarifele şi taxele locale sunt stabilite pe baza Codului fiscal.” 
 
D-na Mornea  Maria:  
„Tarifele şi taxele, acesta este contract de închiriere. Aceste taxe nu sunt prevăzute în 

Codul fiscal. Nefiind prevăzute în Codul fiscal, nu avem ce discuta de Codul fiscal într-un  contract 
civil de închiriere.” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
„D-na consilier, reformulaŃi dvs. amendamentul. Ideea este ca noi să putem să reziliem 

pentru rău platnici, fără să ne mai ducem în instanŃă.” 
 
D-na Mornea  Maria:  
„Despre asta este …. zic eu.. PenalităŃile sunt cele cuprinse în contract, dacă după 30 

de zile ….La art.12 se spune…Rezilierea unilaterală a contractului din iniŃiativa locatorului poate fi 
făcută în cazuri justificate de interes public, pentru motive de utilitate publică, revendicări ale foştilor 
proprietari…Dar nu numai. Eu aici aş pune: prima data, pentru neachitarea obligaŃiei în termen. ” 
 

Dl. Rusu Constantin:  
„Numai puŃin… dacă îmi permiteŃi, este o uşoară confuzie. Domnule secretar, într-

adevăr nu suntem în prezenŃa unui contract comercial, suntem în prezenŃa unui contract civil, 
subordonat dispoziŃiilor Codului civil. Nu avem altceva de făcut. Aici, din punctul meu de vedere ar 
trebuit inserate şi dispoziŃiile din Codul civil, căruia i se subordonează acest contract. 

Şi atunci era extrem de sigur, pentru că nu mai trebuia să detaliezi tot.  
În al doile-a rând, d-na Mornea, avem art.11, .. neîndeplinirea obligaŃiilor contractuale, 

iar una din obligaŃiile contractuale este plata chiriei. Se spune clar, neîndeplinirea obligaŃiilor 
contractuale atrage rezilierea de drept a contractului, fără alte formalităŃi prealabile, fără punerea în 
întârziere. Deci nu avem ce să mai spunem. 

 
 



34 
 

Eventual, dacă vrem să detaliem penalităŃile care pot opera, în temeiul Codului civil, 
asta e cu totul o altă poveste. Ca în momentul în care.. dacă mergem mai departe… nu a plătit 
chiria, ajungem la executare silită, reziliem contractul dar tot trebuie să recuperăm sumele de bani. 
Ei, pentru sumele de bani care sunt rămase restante sunt penalităŃi. Care e cuantumul penalităŃilor? 
Trebuiau stipulate.” 
 

D-na Mornea  Maria:  
„Pentru că nu se merge pe Codul fiscal.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„E Codul civil aici.” 
 
D-na Mornea  Maria:  
„DiscuŃia asta am mai avut-o.. şi în plus..pentru aceste… acum mai fac o mică 

paranteză şi am terminat… Pentru aceste venituri la bugetul local se emit facturi. Facturi simplificate 
sau facturi fiscale, deci lucruri diferite.” 

 
Dl. Mureşan  Vasile:  
„V-ar conveni dacă la art.12 am adăuga în înşiruirea de acolo şi prevederea ca neplata 

în termen de maxim 60 de zile, de la termenul legal…. .” 
 

Dl. Rusu Constantin:  
„Dacă îmi permiteŃi…. Prin asta am introduce în contract un termen de graŃie.  Ceea 

ce este prevăzut la art.11, pe Noul Cod civil este asimilat cu un pact comisoriu de gradul IV. Cel mai 
dur pact, în sensul în care…. Numai puŃin.. vă rog .. să vă explic. InstanŃa nici nu mai cercetează de 
ce nu a plătit. Reziliază de drept.” 

 
Dl. Viceprimar Bobou Ńanu Dan:  
 „Avem dreptul să stabilim zilele…” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Avem stabilite zilele: 31 martie şi 30 septembrie, nu avem ce să mai prevedem. Sunt 

termene scadente. E scadenŃă. Dacă nu se respectă atunci operează rezilierea de drept. 
Trebuie doar să prevedem, în situaŃia în care trecem la executare silită, că trebuie să 

executăm silit, chiar dacă reziliem contractul, atunci discutăm de penalităŃi. Cât? Cum? Nu ştiu.”   
 
 Dl. viceprimar Bobou Ńanu Dan:  
 „Da, e aşa cum spune domnul consilier.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Eventual putem, să avem acoperire, tot la art.4, unde prevedem chiria, putem spune: 

Neplata chiriei, la termene stabilite atrage penalităŃi de întârziere de atâta la % pe zi. Nu ne trebuie 
mai mult. 

Avem art.11 care spune că operează de drept.” 
 
Dl. Viceprimar Bobou Ńanu Dan:  
„Dar putem spune: neplata atrage pierderea locului de parcare.” 
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Dl. Rusu Constantin:  
„Nu mai trebuie, pentru că avem art.11, doar atât să prevedem penalităŃi. 
Neplata chiriei la termenele stabilite, atrage penalităŃi de întârziere de 0,5% sau 0,1%, 

să luăm penalităŃile pe care le plătim statului.” 
 
Dl. Mureşan  Vasile:  
„Amendamentul meu dorea să sublinieze şi  să întărească o sancŃiune, dacă nu e bun, 

….. Putem să vedem cum se votează.” 
 
Se voteaz ă amendamentul propus de domnul consilier  local Mur eşan Vasile , la 

Cap.VII ÎNCETAREA, REZILIEREA contractului, la art.11 să punem un alin nou, art. care este 
lăsăm cu litera a şi să mai adăugăm un paragraf care să sune în felul următor: Pentru neplata în 
termen de 60 de zile a contravalorii contractului d e închiriere, contractul se consider ă reziliat 
fără alte modific ări prealabile, locul r ămas astfel disponibil va fi scos la licita Ńie, care se 
aprobă cu unanimitate de voturi. 

 
Dl. viceprimar Bobou Ńanu Dan:  
„Domnule Secretar, am şi eu o întrebare, am votat amendamentul la 60 de zile, atunci 

ce facem cu fraza de care ne-a amintit domnul Rusu. Tariful de închiriere va fi achitat anual, în două 
tranşe egale, respectiv până la data de 31 martie şi până la data de 30 septembrie, aici am pus la 
90 de zile.”  

 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Rămâne aşa, pentru că nu a fost nici un amendament.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Serios vorbind, aici  vor fi două discuŃii care se vor bate cap în cap ca şi termene.” 
 
Dl. Viceprimar Bobou Ńanu Dan:  
„Se vor bate cap în cap ca şi termene.”  
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Amendamentul domnului profesor nu se bate cap în cap cu termenul, celălalt 

amendament, sau ce a fost, propunere..….” 
 
Dl. viceprimar Bobou Ńanu Dan:  
„Păi nu a fost propunere, pentru că e scris în contract. În contractul de închiriere spune 

cum se face plata. Nefăcându-se plata, automat el pierde dreptul asupra terenului închiriat. Plata 
trebuie să se facă până la 31 martie, respectiv 30 septembrie. Nu domnule Rusu?” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
„Ar trebui să alocăm 2 minute de seriozitate contractelor, pentru că vor fi probleme.” 
 
Dl. viceprimar Bobou Ńanu Dan:  
„Este un contract special pe Codul civil.” 
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 D-na Mornea  Maria:  
„Trebuie să avem în vedere ceea ce v-am spus eu: este vorba de contract civil. Mă rog 

frumos de dvs., măcar de data asta să ŃineŃi cont şi de propunerea mea. Este un contract civil şi nu 
este reglementat de Codul fiscal. Nefiind reglementat de Codul fiscal altul este aspectul.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
„Dacă îmi permiteŃi, pot face eu două amendamente: 

- la art.4 să mai introducem un alineat în care să spunem: neplata la termen atrage 
penalităŃi de 0,1 % pe zi de întârziere. 

- la art. final, după art.13, prezentul contract este supus dispoziŃiilor Codului Civil.”  
 
Dl. viceprimar Bobou Ńanu Dan:  
„Asta înseamnă că trebuie să mai regândim încă o dată contractul.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii : 2 voturi „pentru”: domnii consilieri  Voinia Claudiu şi Mureşan Vasile, şi 

18 voturi „împotrivă”. 
 Întrucât titlul hot ărârii nu a fost adoptat nu se poate trece la votare a articolelor 
şi a hot ărârii pe ansamblu. 

 
La punctul 31 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaŃie publică a unui 
teren în suprafaŃă de 8,0 mp, aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara, situat în  zona b-
dul Dacia colŃ cu  str.Avram Iancu (staŃia de autobuz Kaufland)  pentru amplasarea unei tonete de 
îngheŃată 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 

 Art. 1-2 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 
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                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. NoghiŃă LuminiŃa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării  licitaŃiei publice pentru închirierea unui teren  în suprafaŃă de 8,0 mp, aflat 
în domeniul public al municipiului Hunedoara, situat în  zona b-dul Dacia colŃ cu str.Avram Iancu - 
staŃia de autobuz Kaufland -  pentru amplasarea unei tonete de îngheŃată, a constatat următoarele: 
 
- Demeter Ladislau – director tehnic  - preşedinte 20 voturi “pentru”             
- Matei Adina- inspector Compartiment Concesiuni,Închirieri – membru 20 voturi “pentru”             
- Popa Aurelia - Anişoara – director executiv adjunct – membru 20 voturi “pentru”             
- Bilei Lucian– şef birou Urbanism – membru 20 voturi “pentru”             
- Barabas Stefan – consilier juridic  DirecŃia Juridică – secretar 20 voturi “pentru”             
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei 
publice pentru închirierea terenului menŃionat mai sus,  este următoarea: 

 
- Demeter Ladislau – director tehnic  - preşedinte; 
- Matei Adina- inspector Compartiment Concesiuni,Închirieri - membru; 
- Popa Aurelia - Anişoara – director executiv adjunct – membru; 
- Bilei Lucian– şef birou Urbanism - membru. 
- Barabas Stefan – consilier juridic  DirecŃia Juridică – secretar. 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezervă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei publice pentru închirierea terenului menŃionat 
mai sus, a constatat următoarele: 

 
-  Leu Mihai – administrator public – preşedinte de rezervă 20 voturi “pentru”   
-  David Camelia – consilier juridic  DirecŃia de AsistenŃă Socială – membru rezervă 20 voturi 

“pentru”   
     -  Preda Camelia – consilier juridic Fond Locativ – membru rezervă 20 voturi “pentru”   

 
                    În urma acestor rezultate, membrii de rezervă ai comisiei în vederea organizării şi 

desfăşurării  licitaŃiei publice pentru vânzarea spaŃiului menŃionat mai sus,  sunt  următorii: 
 
 -  Leu Mihai – administrator public – preşedinte de rezervă;  

     -  David Camelia – consilier juridic  DirecŃia de AsistenŃă Socială – membru rezervă; 
     -  Preda Camelia – consilier juridic Fond Locativ – membru rezervă. 

 

 Art.4-6 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.59/2014 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 32 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara pentru  închirierea, prin licitaŃie publică, conform prevederilor legale, de către Spitalul 
Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara, a 10 spaŃii  în suprafaŃă de 2 mp fiecare cu destinaŃia   
automate pentru  comercializarea de cafea, băuturi nealcoolice şi produse alimentare ambalate, 
aflate în administrarea acestuia şi în domeniul public al Municipiului Hunedoara.             
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 

 Art. 1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.60/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 33 al ordinii de zi – Diverse 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 

 
Dl. Mărginean Alexandru : 
„La licee trebuie să fie ajutaŃi juridic de către noi, pentru că iar trebuie să plătim din 

banii publici, am mai vorbit despre asta. La ecarisaj nu am spus că se desfăşoară, dar aş ruga să 
afişăm şi în mass media, şi în staŃiile de autobuz, telefoanele unde se pot adresa oamenii. 

La staŃiile de autobuz nu sunt semne, se fură, şmecherii le fură ca să se parcheze 
acolo, rog să se completeze din când în când prin semne de staŃie, şi oprirea interzisă. De 
asemenea pe Bd. Corvin, interzis parcarea pe două rânduri.  

Veşnica problemă a străzilor modernizate…” 
 
Dl. viceprimar Bobou Ńanu Dan : 
„…dar la Mihai Viteazul, dl. Demeter, vedeŃi că se surpă terenul acolo la semafor, 

probabil că umplutura nu a fost tasată…” 
 
Dl. Demeter Ladislau : 
„… se rezolvă problema…” 
 
Dl. Muzsic Robert : 
„…. semafoarele de la Union…” 
 
Dl. viceprimar Bobou Ńanu Dan : 
„…iar semafoarele, avem acuzaŃii de la PoliŃia Municipiului Hunedoara şi din presă, că 

oamenii au murit din cauza faptului că nu au funcŃionat semafoarele…” 
 
Dl. Muzsic Robert : 
„…au funcŃionat pe verde în acelaşi timp.” 
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Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„Nu. Este vorba de accidentul de sus de la….. dar celelalte semne existau? 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

  Dl. Mărginean Alexandru : 
                      „…deci astea au fost fără bani, şi una  mică pe bani, pe bulevardele  lungi, ca Dacia şi 
Traian, mai ales pe Traian unde sunt şi piste de biciclete, nu ar strica ca din 100 de metri să fie câte 
o băncuŃă pentru bătrâneii care se plimbă, să aibă unde să se odihnească. MulŃumesc.” 
 

Dl. Rusu Constantin : 
„Am şi eu o problemă. Am făcut o interpelare în şedinŃa trecută, am primit un răspuns 

în legătură cu vilele care sunt ca nişte palate, palatele cetăŃenilor de etnie romă. Am mai pus o 
întrebare, dacă în cadrul autorizaŃiei de construire s-au respectat proiectele, nu mi-aŃi răspuns. 
RăspundeŃi-mi în scris, şi îmi rezerv dreptul să o discutăm în şedinŃa următoare. Dacă s-au 
respectat proiectele tehnice, nu mă interesează numai că au autorizaŃie, autorizaŃia se emite în 
baza unui proiect…în scris să-mi răspundeŃi.” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. viceprimar Bobou Ńanu Dan : 
„…dar nu au proiecte….” 

 
 

Dna Noghi Ńă Lumini Ńa: 
„Vă mulŃumesc, doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinŃa de azi a 

Consiliului local." 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

PREŞEDINTE,                        SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT, 
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ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 

 
MINUTA 

 
şedin Ńei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data de 28.02.2014 

 
 

 1. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului 
Hunedoara, pe anul 2014. 

Hotărârea nr.30/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2014 
pentru  S.C. PARC  INDUSTRIAL S.R.L. Hunedoara, precum şi acordarea unui mandat 
împuternicitului Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a AsociaŃilor la 
S.C. PARC  INDUSTRIAL S.R.L. Hunedoara.  

Hotărârea nr.31/2014 se aprob ă cu 15 voturi „pentru” şi 5 voturi „împotrivă” (Magaon 
Jane, Mornea Maria, Rusu Constantin, Artean Mircea, BucaleŃ Marian). 
 

3. Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la plata impozitului pe clădiri şi 
teren. 

Hotărârea nr.32/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

4. Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la plata impozitului pe clădiri 
pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge consecutive în ultimele 60 de luni. 
                      Hotărârea nr.33/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

5. Proiect de hotărâre privind acordarea de scutiri la plată impozitului pe clădire  
pentru  imobilul situat în municipiul Hunedoara  str. Avram Iancu, nr.1, bl.136, ap.25, proprietatea 
AsociaŃiei Umanitare Betel.       
                      Hotărârea nr.34/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

6. Proiect de hotărâre privind acceptarea donaŃiei propuse de către S.C.SUISSE 
TRAIL S.R.L Braşov, având ca obiect patinoar artificial demontabil. 

                      Hotărârea nr.35/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

7. Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinŃe cu chirie din fondul locativ de 
stat, situate în municipiul Hunedoara. 

                     Hotărârea nr.36/2014 se aprob ă în unanimitate . 

 

8. Proiect de hotărâre privind atribuirea în proprietate a unui teren intravilan, pentru 
destinaŃia de locuinŃă, domnului CREłU MIHAI, în vederea executării  SentinŃei civile 
nr.2889/CA/2011 pronunŃate de Tribunalul Hunedoara. 
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                       Hotărârea nr.37/2014 se aprob ă în unanimitate. 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii Municipiului Hunedoara cu JudeŃul 
Hunedoara pentru realizarea lucrărilor de reabilitare şi modernizare a imobilului-construcŃie ”Bazinul 
de Înot” Hunedoara, situat în Hunedoara, str. Avram Iancu, nr. 15, înscris în CF nr.65913, nr.topo 
2032/110/ A, aflat în domeniul public al Municipiului Hunedoara. 
                       Hotărârea nr.38/2014 se aprob ă în unanimitate  
 

10.  Proiect de hotărâre privind aprobarea delegării Serviciului pentru gestionarea 
câinilor fără stăpân din Municipiul Hunedoara către AsociaŃia de Dezvoltare Intercomunitară 
„Serviciul judeŃean pentru ocrotirea animalelor fără stăpân” Hunedoara. 

                        Hotărârea nr.39/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

 11. Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public al municipiului 
Hunedoara în domeniul privat al municipiului Hunedoara a imobilului teren în suprafaŃă de 985 mp,  
situat în Hunedoara, str. Munteniei nr.7A,  înscris în CF nr.66303, nr. cadastral 66303.    
                        Hotărârea nr.40/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul 
privat a imobilului teren în suprafaŃă de 173 mp  înscris în CF Hunedoara nr. 6190, nr. cadastral  
2170/5/A. 
              Hotărârea nr.41/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
13. Proiect de hotărâre pentru modificarea art.3 din Hotărârea Consiliului local al 

municipiului Hunedoara nr.184/2013 privind aprobarea vânzării prin licitaŃie publică cu strigare a 
spaŃiului  situat în municipiul Hunedoara, str. George Enescu nr.7, bloc 129, înregistrat în C.F. 
Hunedoara nr. 61780-C1-U6, nr. cadastral 61780-C1-U6 aflat în  proprietate privată  a municipiului 
Hunedoara. 

   Hotărârea nr.42/2014 se aprob ă în unanimitate  
 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării prin licitaŃie publică a spaŃiului 
situat în municipiul Hunedoara, str. N. Bălcescu nr.1, înscris în C.F. Hunedoara nr. 60026-C1-U41, 
nr. cadastral 2568-C1-U14, în suprafaŃă utilă de 20 mp, cotă părŃi comune 12,8 mp, cotă teren 8,4 
mp,  aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara.               
                        Hotărârea nr.43/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării,  în condiŃiile legii,  a  terenului în 
suprafaŃă de 279 mp înscris în CF Hunedoara nr.63048, nr. cadastral 2539/57/A, situat în str. 
Trandafirilor, nr.7 - PT 1 din municipiul Hunedoara, aflat în domeniul privat al municipiului 
Hunedoara.. 
            Hotărârea nr.44/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

16. Proiect de hotărâre pentru modificarea art.4, alin.1 din Anexa la Hotărârea 
Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr.289/2013 privind darea în folosinŃă gratuită, pe 
termen limitat, a spaŃiului  în suprafaŃă de 62,25 mp, camerele 30, 31, 32, situate în Municipiul 
Hunedoara, b-dul LibertăŃii, nr.17, în favoarea Inspectoratului de Jandarmi JudeŃean „Decebal” 
Hunedoara. 
                      Hotărârea nr.45/2014 se aprob ă în unanimitate. 
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17. Proiect de hotărâre privind aprobarea cumpărării spaŃiului „Atelier reparaŃii” înscris 

în CF nr.66186, nr.topo 66186-C1, situat în b-dul Corvin nr.95, municipiul Hunedoara. 
                      Hotărârea nr.46/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

18. Proiect de hotărâre privind aprobarea cumpărării imobilelor fostei baze a DirecŃiei 
JudeŃene de Drumuri şi Poduri R.A., în faliment, strada Maior Stângă  Mircea Ioan nr. 15, înscrise în  
CF 61608, Nr. cad:  2116 - C1, 2116 – C2, 2116 – C3, 2116 – C4, 2116 - C5  şi CF 61609, nr. cad. 
2220 - C1, precum şi a imobilului brutărie SC ROMWESTPAN S.A., în faliment, strada Elisabeta 
Mărgineanu nr. 1, înscris CF 5864, nr. topo  976/a. 
            Hotărârea nr.47/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

19. Proiect de hotărâre privind stabilirea destinaŃiei imobilului construcŃie şi teren 
aferent în suprafaŃă de 66 mp aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara  şi în administrarea 
Spitalului municipal „Dr. Al. Simionescu”  din municipiului Hunedoara pentru implementarea 
proiectului ”Neutralizarea deşeurilor medicale periculoase rezultate din activitatea spitalicească”. 
                      Hotărârea nr.48/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

20. Proiect de hotărâre privind aprobarea Devizului general privind cheltuielile 
necesare realizării obiectivului de investiŃie ”ReparaŃii Şarpante, Învelitori şi Console Aripa Bethlen 
şi Turnul Toboşarilor - Castelul Corvinilor Hunedoara”.      
                      Hotărârea nr.49/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

21. Proiect de hotărâre privind acordul expres al Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara privind notarea în CF Hunedoara nr.4980, nr. topo 2064/102/A a contractului de 
asociere nr.10193/2005 şi a construcŃiei edificate pe acest teren, cu respectarea tuturor prevederilor 
legale în vigoare.   

 Hotărârea nr.50/2014 se aprob ă în unanimitate . 
 

22. Proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării şi completării Hotărârii Consiliului 
local al municipiului Hunedoara  nr.345/2013 privind aprobarea susŃinerii financiare a Clubului 
Sportiv „Fotbal Club Hunedoara”  în anul bugetar 2014. 

Hotărârea nr.51/2014 se aprob ă în unanimitate . 
 

23. Proiect de hotărâre pentru  modificarea şi completarea Anexei la Hotărârea 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.201/2013 privind aprobarea Regulamentului şi 
tarifelor pentru eliberarea şi folosirea autorizaŃiei de acces tonaj privind stabilirea condiŃiilor de 
acces a autovehiculelor cu masa maximă autorizată de peste 3,5 tone pe străzile din municipiul 
Hunedoara. 

Hotărârea nr.52/2014 se aprob ă în unanimitate . 
 

24. Proiect de hotărâre pentru revocarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.142/2013 privind încadrarea terenurilor pe zone şi categorii de folosinŃă, în intravilan 
şi extravilan, precum  şi a Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.15/2014 pentru 
completarea Anexei nr.1 la Hotărârea Consiliului local al municipiului Hunedoara nr.142/2013 
privind încadrarea terenurilor pe zone şi categorii de folosinŃă, în intravilan şi extravilan.  

Hotărârea nr.53/2014 se aprob ă în unanimitate. 
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25. Proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării Regulamentului de organizare şi 
funcŃionare a Regiei Publice Locale „Ocolul Silvic łinutul Pădurenilor” R.A.  
                      Hotărârea nr.54/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

26. Proiect de hotărâre privind revocarea reprezentantului Consiliului local al 
municipiului Hunedoara în Consiliul de administraŃie a Regiei Publice Locale „Ocolul Silvic łinutul 
Pădurenilor” R.A. şi desemnarea reprezentantului în noul Consiliu de administraŃie 

Hotărârea nr.55/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

27. Proiect de hotărâre privind revocarea şefului Ocolului Silvic łinutul Pădurenilor din 
vechiul Consiliu de administraŃie şi numirea acestuia în noul Consiliu de administraŃie 
                      Hotărârea nr.56/2014 se aprob ă în unanimitate . 
 

28. Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de fezabilitate şi a indicatorilor 
tehnico-economici pentru obiectivul de investiŃie “Lucrări de extindere reŃea de alimentare cu apă şi 
canalizare, instalaŃii de pompare şi reabilitare stradală în Municipiul Hunedoara (proiectare – 
SF/DALI, PT, DE, CS, DTAC+execuŃie)” . 

Hotărârea nr.57/2014 se aprob ă în unanimitate . 
 

29. Proiect de hotărâre  privind aprobarea contractării unei finanŃări rambursabile 
interne în valoare maxim 47.000.000,00 lei. 
                      Hotărârea nr.58/2014 se aprob ă în unanimitate 
 

30.  Proiect de hotărâre privind aprobarea Contractului cadru de închiriere loc parcare 
de reşedinŃă pe domeniul public al municipiului Hunedoara precum şi a Contractului cadru de 
comodat loc de parcare pe domeniul public al municipiului Hunedoara. 

Titlul hotărârii : 2 voturi „pentru”: domnii consilieri  Voinia Claudiu şi Mureşan Vasile, şi 
18 voturi „împotrivă”. 
 Întrucât titlul hot ărârii nu a fost adoptat nu se poate trece la votare a articolelor 
şi a hot ărârii pe ansamblu. 

 
 31. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaŃie publică a unui teren în 

suprafaŃă de 8,0 mp, aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara, situat în  zona b-dul Dacia 
colŃ cu  str.Avram Iancu (staŃia de autobuz Kaufland)  pentru amplasarea unei tonete de îngheŃată 

Hotărârea nr.59/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

32. Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
pentru  închirierea, prin licitaŃie publică, conform prevederilor legale, de către Spitalul Municipal „Dr. 
Al. Simionescu” Hunedoara, a 10 spaŃii  în suprafaŃă de 2 mp fiecare cu destinaŃia   automate 
pentru  comercializarea de cafea, băuturi nealcoolice şi produse alimentare ambalate, aflate în 
administrarea acestuia şi în domeniul public al Municipiului Hunedoara             

Hotărârea nr.60/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

 
                      33. Diverse 
 

 
                                                               SECRETAR, 
                                                         Aurel RaŃă-Bugnariu 


